
                                                                                                   

                                                                  
 
KRAJEVNA SKUPNOST ČRNI KAL 

 

 

Štev: 13/2024  

Datum: 11.01.2024 

 

ZAPISNIK 

10. redna seja sveta Krajevne skupnosti, ki je bila 11.01.2024  

ob 18 uri v sejni sobi KS Črni Kal 

 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

 Prisotni člani sveta: Pavel Frank, Janko Okoren, Jadran Stepan, Ivana Furlan, Ingrid 
Cunja Kocbek, Simona Zrim, Tina Primožič, Uroš Šavron, Bojan Tavčar, Sergij Andrejaš in 

Neda Seitl. 

 Odsotni člani sveta: Katja Rožman Pohlen in Dimitrij Černic 

 Ostali prisotni: Mojca Rutar 

 Tajnica: Majda Bonaca. 

 

Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 13 članov sveta KS prisotnih 10 članov in, da je svet 

sklepčen.  

Predsednik sveta krajevne skupnosti, Pavel Frank, je uvodoma pozdravil vse prisotne ter 

predlagal, dnevni red. Podpredsednik Sergij Andrejaš je kot dodatno točko v dnevnem redu 

predlagal Pobude svetnikov. 

 

DNEVNI RED: 

1. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 9.  redne seje sveta KS Črni Kal 

2. Načrt razvojnih projektov 2024 

3. Imenovanje delovnih teles 

4. Vloge, pobude 

5. Razno 

Član sveta Sergij Andrejaš je podal predlog, da se pod točko dnevnega reda številka 5 doda točka 

Pobude svetnikov.  

Svet KS je sprejel (10 prisotnih – 10 za, 0 proti) sklep št. 148: 

Potrdi se dopolnjen dnevni red.  

 

Ob 18.18 uri se je seji pridružila še članica sveta Ingrid Cunja Kocbek. 



 

 

 
Črni Kal 70, 6275 Črni Kal, Slovenija, T: +386 5 659 02 50, E: ksck@siol.net 

AD 1) Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 9 redne seje sveta KS Črni 

Kal 

Majda Bonaca je prebrala pregled realizacije sklepov 9. redne seje z dne 11.01.2024.  

Ingrid Cunja Kocbek je podala pripombo, da v zapisniku ni bila vnesena opomba, ki jo je podala 

ga. Milica Lazar vezana na podiranje zidu, nevarnost usutja zidu na cestišče (Vlogo se posreduje 

na DRSI in MOK). 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti) sklep št. 149: 

Potrdi se zapisnik 9. redne seje.  

 

AD 2) Načrt razvojnih projektov 2024 

Predsednik je predstavil 16 prioritetnih projektov, ki so bili predlagani MOK, ostali projekti so 

bili predlagani iz strani občine. 

1. Dokumentacija za vaški dom Gabrovica. 

2. Cesta Krnica – Rižana. 

3. Plaz Črni Kal – Ćetnara. 

4. Cesta Hrastovlje – Dol. 

5. Sanacija ceste LC 177360 Kastelec – mejni prehod Socerb. 

6. Izgradnja vaškega doma Socerb. 

7. Rekonstrukcija struge in sanacija ceste v Podpeču. 

8. Zagotovitev sredstev za investicijsko vzdrževanje pokopališč v KS Črni Kal. 

9. Preplastitev obstoječe ceste v Črnotičah. 

10. Sanacija športnega igrišča v Bezovici. 

11. Ureditev otroškega igrišča v Ospu. 

12. Ureditev odvodnjavanja v Loki. 

13. Podporni zid v Benkovi hiši 

14. Dokumentacija aglomeracije za kanalizacije za zgornji in spodnji Črni Kal in Krnica. 

15. Sanacija podpornega zidu v Črnotičah. 

16. Preplastitev lokalne ceste v Kortinah. 

17. Sanacija lokalne ceste v Bezovici. 

18. Toaletni prostori za turiste v Hrastovljah. 

19. Info-točka Črni Kal. 

20. Meritev na plazovnih območjih. 

21. Dokumentacija vpliva na podzemne vode na obvoznici Podpeč. 

22. Obnova vodovoda Kortine – Mostičje. 

23. Ureditev igrišča pri Vrtec Rižana. 

24. Odkup nekaj zemljišč v Ospu pri čistilni napravi. 
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25. Obnova vrtca Rižana. 

Potekala je razprava glede rekonstrukcije struge in sanacije ceste v Podpeču ter glede  toaletnih 

prostorov za turiste v Hrastovljah. Izpostavi se tudi projekt sanacije zidu pri Benkovi hiši, ki se 

kruši in bi ga lahko z intervencijo vključili v projekt ceste za Benkovo hišo. Podpredsednik je 

prosil tudi, da se pri nadaljnem delu upošteva 82 postavk, ki so bile narejene v prejšnjem letu. 

 

AD 3) Imenovanje delovnih teles 

3.1. Zaradi odstopa članice odbora Lavrič Jolande za Rižano je predsednik članu, odgovornemu 

za področje Rižane predlagal sestanek z odborom na katerem se določi novi vodja odbora, nato 

pa predlog pošljejo na svet KS. 

3.2 Na podlagi Zakona o računovodstvu in Pravilnika o računovodstvu in organizaciji finančno 

računovodske službe MOK  je Krajevna skupnost  Črni Kal, kot pravna oseba ob koncu leta 

dolžna opraviti popis sredstev in obveznosti do virov sredstev po stanju 31.12.2023.  V namen 

izvedbe inventure so bili predlagani člani delovnih teles tričlanske inventurne komisije.  

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti) sklep št. 150: 

KS Črni Kal imenuje člane inventurne komisije v sestavi: Sergej Andrejaš, Ingrid Cunja 

Kocbek in Ivana Furlan. 

 

AD 4) Vloge, pobude 

- Bojan Tavčar, predstavnik odbora za vloge in pobude je zbral prispele vloge in jih predstavil, 

kot si sledijo:  

4.1. Popravilo ceste– Rižana do zaselka Bežaji, Stepani - Rožar 

Krajevna skupnost je prejela vlogo za nakup materiala in prevoza z namenom popravila 

makadamske ceste ob železniški progi na Rižani ter ceste Stepani-Rožar. Odbor je predlagal, da 

krajan dopolni vlogo za strošek prevoza ter odobritev materiala. 

4.2 Vzpostavitev intervencijske poti - Krnica 

Krajanka iz vasi Krnica je na KS podala vlogo za vzpostavitev intervencijske poti. Potekala je 

razprava, v kateri je odbor KS predlagal pridobitev mnenja vaškega odbora Krnica in če se 

slednji z intervencijsko potjo strinjajo, se vloga pošlje na MOK, kjer občinska uprava preuči 
možnosti in potrebo po intervencijski poti.  

Podpredsednik je pri tem podal pobudo kako naj se označi intervencijske poti za vozila pri 

čemer se KS lahko opre na podatke gasilskih društev Osp in Dol glede velikosti vozil in cestišč.  

V razpravi se izpostavi, da je težava s parkirnimi mesti večja in pogostejša, zato je 

podpredsednik v razmislek predlagal, kam  v naseljih bi umestili parkirna mesta in za pomoč 

predlagal članico sveta Tino Primožič. 

4.3 Sanacija zidu ob igrišču Socerb 
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Vezano na sklep št. 145, v katerem so bila odobrena sanacijska dela dobetoniranja obstoječega 

kamnitega zidu, je zaradi obnove večjega zidu bila iz vasi Socerb na KS podana vloga za 

odobritev doplačila izvedenih del v vrednosti 2177,64 eur. 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 151: 

Za sanacijska dela dobetoniranja večjega obstoječega kamnitega zidu ob igrišču Socerb se 

predlaga sklenitev aneksa k pogodbi in odobri doplačilo v vrednosti 2177,64 eur. 

 

4.4.  Omejitev tovornega prometa – Kortine 

KS je iz strani Agencije republike Slovenije za infrastrukturo prejela odgovor, da se  s pobudo za 

omejitev tovornega prometa katerega največja skupna masa presega 7,5 t na odseku Rižana – 

Kortine, strinja. 

4.5 Ureditev rastja – Osp 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 152: 

Za  ureditev rastja – mulčanje z namenom sanacije javne poljske poti  na parceli št. 2786, 

2783/1, 2783/2 in 1207/5 , k.o. Osp po predračunu dobavitelja Marko Resinovič s.p.  se 

izda naročilnica v višini 720,00 eur. 

4.6. Razvoz in ravnanje materiala - Osp 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 153: 

Za  razvoz in ravnanje materiala z namenom sanacije javne poljske poti v Ospu po 

predračunu dobavitelja Marko Resinovič s.p. na parceli št. 2783/2 in 2786, k.o. 2597, se 

izda naročilnica v višini 980,00 eur. 

4.7. Prevoz materiala za sanacijo cest - Osp 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 154: 

Za  razvoz materiala z v Ospu po predračunu dobavitelja Škrgat d.o.o. na parceli št. 
2783/2 in 2786, k.o. 2597, se izda naročilnica v višini 969,90 eur 

4.8. Uporaba grobne parcele in soglasje za predhodno uporabo – Podpeč 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 155: 

Najemnici grobnega prostora se odobri prestavitev spominske plošče z imeni pokojnih 

sinov na obstoječo spominsko ploščo na grobno mesto, ki ga ima v najemu prosilka na 

pokopališču Podpeč. Sklep v zvezi s prestavitvijo žare pokojnega moža krajanke bo 

obravnavan v času njenega pokopa, ko bo potrebno pripraviti novo pogodbo za najem 

grobnega prostora. 

4.9. Vzdrževanje makadamske poti - Bobri 

Krajanka je z namenom vzdrževanja makadamske javne poti – Žgani – Bobri – Bezovica podala 

vlogo za 30m3  tampona v vrednosti 927,20 eur ter za  izvedbo prevoza. Svet je predlagal, da 

krajanka na KS posreduje natančno lokacijo težave, KS pa bo zaprosila Slovenske železnice za 

ureditev odvodnjavanja na dotični lokaciji.  

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 156: 

Za strojno ureditev in prevoz 30m3 jalovine na relaciji Žgani – Bobri – Bezovica se po 

predračunu Matjaž Babič s.p. izda naročilnica v višini 927,20 eur. Krajanka ponovno 
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pošlje natančno lokacijo zemljišča odvodnjavanja na KS, ta pa bo pozvala Slovenske 

železnice, da uredi odvodnjavanje na tej lokaciji. 

 

4.10.Stara hiša – Podpeč 

Krajanka iz Podpeča KS prosi za predlog rešitve v zvezi s staro hišo oziroma podrtijo v Podpeču, 

kjer obstaja nevarnost, da se hiša zruši na cesto. Večinska lastnica hiše je mati krajanke, preostali 

delež je pisan na soseda s katerim ne najdeta skupnega dogovora. Ker gre za zadevo zasebnega 

značaja, bi svet KS krajanko usmeril na Gradbeno in geodetsko inšpekcijo. V primeru, da je hiša 

pod spomeniškim varstvom, lahko lastnika za pomoč zaprosita Zavod za varstvo kulturne 

dediščine. Sicer je svet KS predlagal pravno pomoč. 

 

4.11 Pokopališče Gabrovica – pločnik  

Krajan opozarja na nevarnost ugreznjenega  pločnika na pokopališču v Gabrovici. 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 157: 

Svet KS predlaga preveritev stanja ter pridobitev predračuna za ureditev ugreznjenega 

pločnika na pokopališču v Gabrovici. 

 

4.12. Ekološki otok –šola Dekani 

Ravnateljica šole Dekani opozarja, da krajani samovoljno premikajo lokacijo ekološkega otoka 

pred vrtcem Rižana na lokacijo kjer ustavlja šolski avtobus. Z dejanjem posledično ogrožajo 

varnost šolskih in vrteških otrok. Predsednik KS je predlagal, da vaški odbor Rižana določi 

natančno lokacijo ekološkega otoka in jo posreduje na KS, ki bo poslala dopis na Marjetico 

Koper. 

 

4.13 Prestavitev avtobusne postaje – spodnji Črni Kal 

Vaščani spodnjega Črnega Kala so se na KS obrnili s pobudo za prestavitev avtobusne postaje za 

približno 100m severneje od trenutne lokacije, na parcelo št.4037/10, k.o. 2600. Navajajo težave 

pri vključitvi v promet, kjer so se v zadnjem času zgodile že štiri prometne nesreče. Obenem 

prosijo tudi za ureditev parkirnih mest od pošte proti glavni cesti. Član sveta je predlagal 

pridobitev mnenja odbora spodnjega Črnega Kala. Predsednik KS se  je strinjal in povedal, da, če 

se bo odbor strinjal s prestavitvijo avtobusne postaje, bo KS podala pobudo pristojnim. 

 

 

AD 5) Pobude svetnikov 

5.1 Ustanovitev komisije – Krajinski park 

Podpredsednik sveta KS je v zvezi z ustanovitvijo Krajinskega parka Kraški rob, Svetu KS 

predlagal ustanovitev Komisije za pridobitev mnenj in oblikovanja stališč z namenom ohranjanja 

biološke raznovrstnosti, turističnega potenciala ter izboljšanja kakovosti življenja na območju 
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krajinskega parka pri čemer apelira na pridobitev konsenza iz različnih področij delovanja (npr. 

okoljevarstveno, turizem,..) pri tem pa, da komisija zastopa tudi KS. 

Potekala je razprava med člani. 

Podpredsednik je izpostavil tudi nevarno železniško progo, ki stoji na prvem varstvenem 

območju reke Rižana zato je predlagal, da se jo po izpeljavi drugega tira odstrani vsaj do vasi Dol 

ter se na tem območju uredi kolesarska proga ali nekakšen del butične turistične ponudbe, pri 

čemer odločitev prepušča krajanom. 

Predsednik odbora za vloge in pobude, Bojan Tavčar, je predlagal ime krajinskega parka Zgornja 

rižanska osapska dolina. Povedal je, da se z ustanovitvijo komisije strinja in predlagal, da 

komisija najprej pripravi načrt krajinskega parka nato pa se glasuje o dejanski ustanovitvi 

krajinskega parka ali ne. 

Podpredsednik je izpostavil, da so cilji komisije zbiranje informacij, izmenjava mnenj, priprava 

mnenj in stališč in sodelovanje z organizacijami, zato je predlagal, da svet KS na seji tudi to 

sprejme. 

Predsednik se je s predlogom strinjal, predlagal pa, da se najprej zbere potencialne deležnike 

komisije, se z njimi pogovori in šele nato se sprejme sklep kdo se bo s tem ukvarjal. Po izboru, bo 

KS na MOK poslala pobudo za sprejem okoli Krajinskega parka. 

Članica Tina Primožič je povedala, da lahko občina zavaruje območje kot krajinski park, ni 

potrebno čakati, da to stori država. V tem primeru mora potem občina, če določi upravljalca 

vedeti kako bo projekt vodila naprej. 

Podpredsednik je predlagal, da se s strani sveta KS določi tri člane, ki bi pričeli z realizacijo nalog 

zapisanih v pobudi, da se projekt nebi izjalovil. Za člana komisije je predlagal tudi sebe. 

Član sveta Uroš Šavron se je strinjal z ustanovitvijo parka ter ustanovitvijo komisije ter za člane 

komisije predlagal Tino, Sergija ter predsednika KS, želi pa, da se čimbolj natančno določi 

območje kaj se lahko nekje dela in nekje ne. 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 10 za, 0 proti, 1 vzdržan) sklep št. 158: 

V zvezi z ustanovitvijo krajinskega parka se ustanovi komisija za pridobitev informacij, 

mnenj in stališč v sestavi članov sveta KS Črni Kal: Pavel Frank, Sergij Andrejaš in Tina 

Primožič. 

 

AD 6) Razno 

6.1 Strelišče – Črnotiče 

Članica sveta Neda Seitl je predstavila problematiko strelišča nad vasjo Črnotiče na območju 

Nature 2000, ki je v lasti Agrarne skupnosti Črni Kal in ga daje v najem zasebnemu ponudniku. 

Izpostavila je problematiko slabo varovanega območja strelišča ter hrup, ki ga povzroča 

streljanje z dolgocevnim orožje. Ker gre za športno strelišče ni zakonsko regulirano kot navadno 

strelišče, zato nima določenih uradnih ur. Predsednik je članici predlagal, da najprej naredijo 

sestanek v vasi, naredijo zapisnik s katerim pridejo na KS in nato KS skliče ustrezne deležnike.  

6.2 Vprašanja in odgovori svetnikov 

- Ivana Furlan je vprašala kako kaže z defibrilatorji. 

- Ivana Furlan je vprašala kako kaže s hudourniki, ki so jih popisali. 
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- Ivana Furlan omeni problematiko slabega signala zato predlaga, da se v imenu vasi in KS o tem 

obvesti MOK.  Predsednik predlaga, da v vasi najprej naredijo meritve signala. 

6.3 Predstavitev sredstev KS Črni Kal 

Članica sveta Neda Seitl je svetu KS povzela bilanco stanja KS Črni Kal na dan 31.12.2023, 

realizacijo finančnega načrta KS v letu 2023 ter predstavila proračun za leto 2024. Povedala je, 

da je KS Črni Kal od januarja do marca meseca porabila 3,2% sredstev , od aprila do junija 9,7%, 

od julija do septembra 12,6 in od oktobra do decembra 74,5%.  Povedala je tudi, da so se v 

odboru za finance pogovarjali, da bi najkasneje do začetka meseca marca 2024 KS Črni Kal imel 

pripravljen letni plan porabe za tekoče leto ter bi glavnino sredstev poskušali realizirati do 

septembra meseca. Razlika sredstev bi ostala za nujne primere v zadnjem trimesečju.  Članica je 

navedla tudi podatek, da je v primerjavi z ostalimi krajevnimi skupnostmi MOK,  KS Črni Kal po 
porabi sredstev na drugem mestu. 

6.4  Predlog sklepa županu MOK 

Podpredsednik je predlagal, da se župana MOK povpraša o realizaciji obljube, ki jo je podal na 6. 

redni seji sveta KS Črni Kal, da bo občinski svet sprejel sklep na osnovi naslednjega sklepa: 

''KS Črni Kal se strinja z izgradnjo vstopne točke Kraški rob na predvideni lokaciji, hkrati pa 

pričakuje od Mestne občine Koper, da bo v prihodnjih letih zagotovila sredstva za celostni 

razvoj in ureditev območja Kraškega roba.'' 

6.5 Deponija Bekovec 

Podpredsednik je izpostavil, da deponija Bekovec pri odvažanju materiala ne upošteva določitev 

v gradbenemu dovoljenju 

6.6 Preletavanje vojaških letal  

Podpredsednik je izpostavil težavo nizkega preletavanja letal na območju KS, kar ni v skladu z 

normami. Povedal je, da je že dvakrat pisal na Ministerstvo za obrambo vendar ni prejel 

nikakršnega odgovora. 

6.7 Drugo 

- Član sveta Uroš Šavron je vprašal kako kaže s sredstvi koncesnin od kamnoloma. 

- Članica sveta Ingrid je vprašala, kakšen je status prostora KS za katerega je bil leta nazaj 

v proračunu, da ga bodo odkupili. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30 uri. 
 
 
 
Zapisala: Mojca Rutar                                                                                     Predsednik sveta KS Črni Kal 
                                                                                                                                              Pavel Frank l.r. 


